
MR 27 oktober 2022
Tijd: 16.00-17.30u
Lokaal: Nikki
Aanwezig: Bianca, Said, Jael, Alinda en Nikki

1. N.a.v. de GMR vergadering
- Herbenoeming RVT is nog niet formeel door de raad goedgekeurd. Ontschoten om

dit te regelen, kan pas in februari. Is wel mogelijk om nog even niet formeel door te
gaan.

- procedure werving nieuwe bestuurder. Iemand mist de woorden kind en leerkracht in
de vacaturetekst. Ik stel de vraag hoe het met het glazen plafond zit. Maaike mist bij
nader inzien de extra zin: bij gelijke geschiktheid gaat een vrouw of meer diversiteit
voor.

- Aantal leerkrachten is te klein in de GMR. Op mijn voorstel leerkrachten mee te laten
doen via hybride connectie, juist de uren te verminderen omdat op MKC de
leerkrachten nodig zijn voor andere taken. Morgen is er een vergadering met de
directeuren van Staaij er wordt voor de zoveelste keer gevraagd of scholen meer
deelnemers kunnen leveren. Indien dit niet werkt gaan ze Brainstormen over andere
manieren van vergaderen. Iemand gaat bij andere besturen kijken hoe zij de GMR
doen anders vormgeven.

- RVT heeft naar De bezoldiging gekeken wat er bij andere clubs betaald wordt.
Eerder was 1500 euro. Te weinig, besloten niet verschil tussen functies. 4000 per lid

- Presentatie leerwinst met NPO gelden. Er werd veel gegrepen naar extra begeleiding
van kleine groepjes. Had 4 mnd leerwinst. Extra cultuuronderwijs ook en extra hulp in
de klas. Laatste had sterke voor en nadelen ivm match of mismatch tussen hulp.
Presentatie wordt nog gedeeld.

- Alternatieven van de inspectie, stemden de interim directeuren positief. Valt te
denken aan. 4 dagen les met veel instructie en dag vijf thuiswerken met 1 leerkracht
online beschikbaar. 1 leerkracht met 100 kinderen en assistentie.

- Kinderen uit de Oekraïne is gestegen naar 8. Kosten worden nu niet gedekt maar er
is hoop dat dit aantal nog stijgt….

- Bij de mededelingen wordt de hoogte van de betaling van het RVT bediscussieerd.
Niet iedereen is het eens met het bedrag.

2. Nieuws uit het team
3. Financiën

Er zijn wat bewegingen in de begroting van de school, oa:
- Aanpassingen in de NPO gelden (vergoeding onderbouw leerling wordt gelijk

getrokken met andere leerlingen)
- Gelijk trekken van de loonschalen PO & VO
- Bezuinigingen die vanuit het Rijk komen
- Vierdaagse schoolweek oplossing onderbouw
- Oplossing van de niet kerntaken onderwijszaken

Een groot deel kan worden opgevangen door vertrek van leerkrachten en ook niet volledig
ingevuld kunnen hebben van de zwangerschap verloven. Maart/april 2023 komt de
begroting, Baukje is ook veel in contact met de Staij.



4. Gebouw & Beheer
Geen punten

5. Personeel
Baukje heeft net een bestand gestuurd met daarin de afweging voor een vierdaagse
schoolweek voor de onderbouw. Met name doordat er vorige week een tegenvaller was in
de bezetting is nu besloten om dit middel in te zetten voor na de kerstvakantie tot de
meivakantie. De school is nu druk op zoek naar de invulling voor de vijfde dag op school, de
invulling zal alleen zijn voor de 1/2 klassen, dus niet voor de instroomklas.

De instroomklas zal pas starten na de voorjaarsvakantie, de kindjes die in januari instromen
kunnen nog worden toegevoegd aan de bestaande klassen. In februari zijn er drie kindjes,
waarbij 1 kindje midden februari. Hier zal een passende oplossing voor gezocht moeten
worden. De andere twee zijn in of vlak voor de voorjaarsvakantie, bij deze zullen de ouders
gevraagd worden om te starten na de vakantie. De 1/2 klassen zullen dan een bezetting
hebben van ca. 26 kindjes per klas, dit is te doen. Echter wel zeer krap gezien de vele
starters/onbevoegde die voor de klas staan.

Paula stelt haar pensioen nog even uit, ik heb wel gevraagd of er Staij breed een beroep
gedaan kan worden op de gepensioneerde?

6. Onderwijs en kwaliteit
Vorige week hebben Jael en ik een gesprek gehad met Baukje rondom burgerschap en
polarisatie. Hier zal ik tijdens de vergadering verder op ingaan.

Vandaag met Baukje kort gepraat over kerntaken en aanvullende taken op school. Dit ook in
het kader van personeel tekorten, huidige bezetting en wensen van de school. Dit zijn en
blijven zaken die onze aandacht behoeven de komende periode.

Annemarie is bezig met de SOP, verwachting is dat deze voor de kerst is afgerond. Deze zal
dan op de volgende agenda van de MR geagendeerd worden.

7. Communicatie
Dit is voor het onderwerp van de vierdaagse schoolweek een hekel punt. Het lijkt mij goed
om hier donderdag even goed bij stil te staan en dan over:
Tijdstip melden bij de ouders (of aankomende vrijdag, dus meenemen van de ouders in het
proces of 12 december als er meer bekend is over de invulling van de vijfde dag);
Het leek mij een goed idee om rondom dit onderwerp een soort vraagbaak te zijn richting de
ouders van de onderbouw als MR. Dus dat we de vragen afvangen van de directie en dan
op één moment met de directie zitten en één communicatielijn naar de ouders.

8. WVTTK


